
وزیر صمت: ۸ خودروی جدید برقی
بهزودی رونمایی می شود

به گزارش صدای تجارت، عباس علی آبادی، وزیر صنعت، معدن و تجارت
در یکی دیگر از پویشهای امید و افتخار که در آئین رونمایی از
تاکسیهای برقی شهر تهران با حضور شهردار تهران، معاون حمل و نقل
و ترافیک شهرداری تهران، سرپرست سازمان مدیریت و نظارت بر
تاکسیرانی و رییس کمیته بودجه شورای شهر تهران برگزار شد، گفت:
خوشحالم که امروز در آئین رونمایی از خودروهای برقی شرکت کردیم.
کاری بزرگ که بیش از ۳۰ سال در کشور سابقه علمی دارد و گروه مپنا
بیش از ده سال است که روی این موضوع کار کرده و دانش این کار در

کشور پایه ریزی شده است.

وی با بیان اینکه فناوری این امر در داخل کشور ما نهادینه شده
است و این افتخار را داریم که در حوزه فناوری خودروهای برقی از
کشورهای صاحب نام باشیم، اظهار کرد: این یک اقدام تحولی بزرگ است
چرا که این اقدام در هندسه فکری برخی کشورها قرار نمیگیرد. برقی
سازی از اهداف دولت سیزدهم است و ما جزو کشورهایی هستیم که در

مقیاس کشورهای درجه اول و صاحب نام در این زمینه هستیم.

علیآبادی بیان کرد: خودروهای گازسوز خوب هستند و مزیت آنها برای
کشور ما عدم مصرف بنزین است اما با این خودروها نمیتوان هوای شهر
را پاک کرد. ماشینهای برقی این مزیت را دارند که تولید آلودگی
نمیکنند. البته مسایل خود را خواهد داشت و شهرداری باید به فکر

چگونگی بازیابی باتری خودروهای برقی باشد.

وزیر صمت ادامه داد: اگر همه ما به موضوع محیط زیست اهتمام نکنیم
زندگی تلخی در آینده خواهیم داشت. ماشینهایی که امروز رونمایی
میشوند تا حدودی در این حوزه موثرند. این ماشینها سطحی از
هوشمندی را دارند. این هوشمندسازی میتواند به بهبود محیط زیست
کمک کند. این ماشینها اشتراکی و ارتقا پذیرند. اشتراکی کردن
ماشینها از جمله اقداماتی است که میتوان در راستای کمک به محیط

زیست انجام داد.

وی گفت: بسیاری از کارخانههای ماشین سازی دنیا تولید خودروهای
بنزینی را تعطیل کردهاند. خودروهای برقی دو نسل دارند. امروزیها
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به باتریهای با راندمان بالا وابسته است و این باتریها تا حدودی
به کار کمک میکنند.

علی آبادی با اشاره به اینکه تعرفه واردات خودرو سالها است که
گران است، گفت: ما تعرفه واردات خودرو برقی را به یک درصد
رساندیم؛ این شاهد این ادعاست که دولت به فکر کمک به مردم است.
خودروهـای امـروز بهتریـن نیسـتند امـا جـزو خوبهـا هسـتند. خـود
خودروسازها مسئولیت پشتیبانی از این خودروها را بر عهده خواهند

داشت تا آرام آرام به فرهنگ تاکسیرانی ما اضافه بشود.

علی آبادی در جمع خبرنگاران گفت: دولت تعرفه خودروهای برقی را
کاهش داده و فکر میکنم این اقدام مورد استقبال مردم قرار بگیرد.
این کمک به مردم و کمک مالی به کشور است و با این اقدام دیگر

شاهد مشکلات محیط زیستی نخواهیم بود.

وی ادامه داد: قیمت این خودروها قابل رقابت از لحاظ قیمتی با
خودروهای بنزینی است. از سال بعد خودروهای برقی داخلی با
فناوریهای بسیار بالا خواهیم داشت و در این راستا ۸ خودروی ایرانی

سال آینده رونمایی خواهد شد.

علی آبادی با بیان اینکه توسعه در تهران با سرعت انجام خواهد شد،
ادامه داد: در سری قبل ۸۸ خودرو را تحویل دادیم و امروز ۱۹۸

خودروی برقی تحویل داده شد.

علی آبادی افزود: چین فناوری بسیار پیشرفتهای در این حوزه دارد و
ما هم بهترینها را انتخاب میکنیم. این خودروها تجربه شده است و
برای اینکه در تهران این تجربه به بهترین نحو انجام بشود، ابتدا
در اختیار خود خودروساز قرار میگیرد. بعد هم به صورت انبوه در

شهر تردد خواهد کرد.

وزیر صمت گفت: تاکسیها با توجه به اینکه سهم بالایی از آن را دولت
پرداخت میکند محدوده قیمتی در حدود قیمت ماشینهای بنزینی هم کلاس
خواهند داشت و قیمت آن بزودی اعلام خواهد شد. نصف پول تاکسی را

دولت خواهد داد.


